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Protokoll, medlemsmöte 2024-06-12 
 

Klubbstugan Solna Sundbybergs BK  
 
 
 
  
§ 1 Mötets öppnande. 
 Agneta Lundström hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2 Fastställande av röstlängd. 
 Röstlängden fastställdes till 12 röstberättigade medlemmar. 
 Från § 9 fastställdes till 13 röstberättigade medlemmar. 
 
§ 3 Val av mötesordförande. 
 Agneta Lundström valdes till mötesordförande. 
 
§ 4 Val av mötessekreterare. 
 Monica Beijer valdes till mötessekreterare 
 
§ 5 Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med 
 mötesordförande ska justera protokollet. 

Pia Johansson och Carina Stjernborg valdes till justerare tillika rösträknare, 
som tillsammans med mötesordförande ska justera protokollet. 

 
§ 6 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av personer 
 enligt § 7 moment 2 i stadgarna. 
 Inga personer har närvaro- och yttranderätt men inte rösträtt. 
 
§ 7 Fråga om mötet har blivit stadgeenligt utlyst. 

Mötet konstaterade att kallelse utgått i tid, 7/5, men att dagordning utgick till 10 
timmar sent, 6/6. De närvarande medlemmarna hade inget att erinra.  

 
§ 8 Fastställande av dagordningen. 
 Dagordningen fastställdes. 

§ 9           Ekonomisk rapport.  

Klubben har bra ekonomi, ligger på budget. Elkostnaden något hög men 
styrelsen följer den nogsamt. 

§ 10 Rapporter från sektorer, kommittéer och arbetsgrupper. 
HUS: har haft 15 kurser samt 4 föreläsningar under våren. Ligger enl plan 
både kursmässigt och budgetmässigt. Som vanligt har vi en önskan om 
mera Bruks kurser i klubben. Svårt med marker ställer till det.  
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Staffan Nordin har haft en uppskattad Järva-promenad inom 
Sundbybergområdet, 14 deltagare. 
 
TÄS: en appell tävling inställd pga problem med SBK Tävling. Två 
lydnadstävlingar har genomförts. Höstens tävlingar är datumsatta och 
ligger ute på hemsidan. 
 
RUS: Fyra MH har genomförts. Ett MT kommer att gå i september på 
Södertälje BK. 
 
TJHS: En prova på dag var inplanerad men fick flyttas pga få deltagare till 
Mälarö BK. 
 
Rally: En nybörjarkurs har hållits. Stort deltagande på den öppna träningen, 
avslutades med en träninngstävling. 
 
AGIS: Haft en kurs samt haft öppna träningar. Höstens kurs inplanerad. 
 
IGP/BSL: En inställd tävling i vår pga få deltagare. Nya skul håller på att 
byggas. Torsdagsträningarna pågår.   
 
NOSEWORK: ingen aktivitet under våren. 
 
SPECIALSÖK: Två kurser i Specialsök har hållits. 
 
PUK: Normal skötsel av hus och mark. Gräsklippning i fokus så att våra 
medlemmar har fina planer att träna på. 

   
§ 11 Information om planerade aktiviteter i syfte att nå fastställda mål. 

Sedvanligt arbete i sektorerna och i styrelsen för att stärka klubben. 
Kontakter med våra kommuner.  

  
§ 12 Övriga frågor för diskussion: 
 Inga övriga frågor diskuterades.  
              
§ 13 Mötets avslutande. 
 Agneta Lundström förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
……………………….   ………………………. 
Agneta Lundström   Monica Beijer 
Mötesordförande   Mötessekreterare 
 
 
----------------------------   ---------------------------- 
Pia Johansson   Carina Stjernborg 
Justerare     Justerare 


